
Hoe heeft Antea Group Sport jullie daarbij geholpen?

Met het EK Atletiek stond Amsterdam afgelopen zomer volop in de schijnwerpers. Het werd een evenement

met een gouden randje: een vlekkeloos verloop, sportieve prestaties van formaat en complimenten uit 

binnen- en buitenland. Een terugblik met Rien van Haperen, CEO Stichting Atletiek Amsterdam 2016, en 

Henk Stokhof, hoofd afdeling Sport van de gemeente Amsterdam. 

Een EK-atletiek organiseren, 

hoe lang zijn jullie daarmee bezig 

geweest? 

In 2011 bleek Amsterdam het 

winnende bid, werk aan de winkel 

dus. 

Topsport organiseren is topsport

‘Het EK heeft Nederland op de 

internationale atletiekkaart gezet’
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Rien van Haperen en Henk Stokhof
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Antea Group Sport

Antea Group Sport speelde een belang-

rijke rol in de voorbereidingen op het 

ling werd aangepast en de oude ‘sand-

Ook interesse in een atletiekbaan 

met internationale allure? Neem 

eens contact op met één van onze 

specialisten.

Contactpersoon:

T: (06) 53 41 87 47

Wat was voor jullie de grootste uitdaging bij de ontwikkeling van de 

accommodaties? 

Die tijdelijke speerwerpbaan op het Museumplein was gedurfd... 

Hoe kijken jullie terug op het EK? 
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